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ПРОТОКОЛ №5 

 

 

На заседание на ПК „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински 

съвет – Пазарджик,  проведено на 22.04.2024 г., от 15.30 часа, в 

сградата на Община Пазарджик, етаж 13. 

 

 
 

 На заседанието присъстваха: инж. Валери Вълков – общински 

съветник, г-н Стоян Самунев – общински съветник, г-н Димитър Петков – 

общински съветник, г-н Георги Коприщенов – общински съветник и г-н 

Кирил Андонов – общински съветник.  

Докладчици по материалите бяха: г-н Ангел Василев, г-н Георги 

Коприщенов и г-н Димитър Петков – общински съветници и г-жа Татяна 

Папазова – директор на дирекция ГРН. 

 Заседанието протече по следния дневен ред:  

1. Вх.№218/28.02.2024 г. Приемане на Правилник за изменение на 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

Докладва г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

 

2. Вх.№220/29.02.2024 г. Приемане на Наредба за отпускане на 

финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца 

на територията на Община Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Коприщенов – общински съветник. 

 

3. Вх.№306/27.03.2024 г. Приемане на Решение за освобождаване на 

Найден Шопов като председател на Общински съвет – Пазарджик. 

Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

 

4. Вх.№369/15.04.2024 г. Приемане на Решение по гласувани 

въпроси от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на 

с. Паталеница, община Пазарджик. 

Докладва г-н Петър Куленски – Кмет на Община Пазарджик; 

съдокладчик г-жа Татяна Папазова – директор на дирекция ГРН 

 

5. Вх.№353/10.04.2024 г. Приемане на декларация за несъгласие с 

издаването на разрешително за кариери и добив на природни материали в 

землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 
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Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 

 

6. Вх.№388/17.04.2024 г. Заявление от Димитър Хаджидимитров – 

управител на етажната собственост на вход – гр. Пазарджик, ул. „Свобода” 

№15. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Ангел Василев докладва 

предложение с проект за решение относно Приемане на Правилник за 

изменение на Правилника за организацията и дейността на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация. 

От представителната група „Развитие за Пазарджик” смятат, че 

заплатите от 45% са несъразмерно увеличени. Общинските съветници 

следва да получават възнаграждение, което да отговаря на времето, в което 

са ангажирани. Като друг аргумент г-н Василев посочи недоброто 

финансово състояние на Общината. 

Г-н Димитър Петков отбеляза, че общественото обсъждане е 

проведено на базата на предложението на д-р Георгиева. 

Инж. Вълков прочете протокола от публичното обсъждане на 

предложението на г-жа Елисавета Георгиева за изменение на Правилника 

за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация. Г-жа Георгиева не 

приема предложението на г-н Пъндезов със следните мотиви: размерът на 

възнаграждението на общинските съветници ще стане по-ниско от 

минималната работна заплата в страната и ще бъде значително по-ниско  

от средната работна заплата в общинска администрация. 

Г-н Димитър Петков изрази мнение, че не са изпълнени изискванията 

за обсъждане на материала на г-н Пъндезов и възниква юридически казус 

дали е минал обществено обсъждане. 

Инж. Вълков предложи на вносителя, да отложи предложението до 

месец юни, когато имат показателите на актуализирания бюджет. 

С 1 гласа – за, 4 – въздържали се, 0 – против, предложението не се 

прие. 

С 2 гласа – за, 3 – въздържали се, 0 – против, беше прието 

отрицателно становище по материала. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Не приема направеното предложение с проект за решение. 

По втора точка от дневния ред: г-н Георги Коприщенов докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Наредба за 
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отпускане на финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и 

отглеждането на деца на територията на Община Пазарджик. 

 Г-н Стоян Самунев счита, че някои от критериите са 

дискриминационни и освен постоянен адрес да се посочи и настоящ. 

Вносителят не го приема. 

Инж. Вълков отбеляза, че в чл.4, ал.1 (показател 2) трябва да се 

допълни „родител”, защото не е изяснено това. След проведена 

консултация на инж. Вълков с юристи, същите са категорични, че 

образователния показател е дискриминационен. Инж. Вълков запозна 

присъстващите на заседанието със становище от Кмета на Община 

Пазарджик. 

Комисията се обедини около мнението, че идеята е добра, но трябва 

да се доизпипат нещата и Наредбата да влезе в сила от 01.01.2025 година. 

Г-н Коприщенов счита, че е логично да е от 01.01.2025 година. 

С 4 гласа – за, 1 – въздържали се, 0 – против, комисията прие 

направеното предложение за влизане в сила на наредбата от 01.01.2025 

година. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Приема направеното предложение с проект за решение и предлага 

наредбата да влезе в сила от 01.01.2025 година. 

По трета точка от дневния ред: Инж. Вълков запозна 

присъстващите  с предложение за приемане на Решение за освобождаване 

на Найден Шопов като председател на Общински съвет – Пазарджик. 

Инж. Вълков отбеляза, че това предложение със същия текст е 

изпратено до Комисия по противодействие на корупциятаи и е редно да се 

изчака решението на комисията. 

Г-н Димитър Петков заяви, че ще се въздържи от гласуване, тъй като 

няма докладчик по материала. 

С 0 гласа – за, 3 – въздържали се, 2 – против, беше прието 

отрицателно становище по материала. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания 

РЕШИ: Не приема направеното предложение с проект за решение. 

По четвърта точка от дневния ред г-жа Татяна Папазова докладва 

предложение с проект за решение относно докладва предложение с проект 

за решение относно Приемане на Решение по гласувани въпроси от 

проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението на с. 

Паталеница, община Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 
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Предложения не постъпиха. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Приема направеното предложение с проект за решение. 

По пета точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект за решение относно Приемане на декларация за 

несъгласие с издаването на разрешително за кариери и добив на природни 

материали в землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

Въпроси и предложения не постъпиха. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Приема направеното предложение с проект за решение 

По шеста точка от дневния ред: инж. Валери Вълков запозна 

членовете на комисията със Заявление от Димитър Хаджидимитров – 

управител на етажната собственост на вход – гр. Пазарджик, ул. „Свобода” 

№15, относно открити дефекти в изпълнението на санирането на блок. 

Комисията счита, че Общината като инвеститор, трябва да 

осъществи контрола. 

Присъстващите на заседанието решиха, да изпратят заявлението до 

Общинска администрация, за разрешаване на проблема. 

Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Да се изпрати по компетентност до Общинска администрация, за 

разрешаване на проблема. 

 

 

 

 

Инж. Валери Вълков: 

 Председател на ПК: 

 

 

 

 

Иванка Гайдева: 

 Изготвил протокола 

 


